
Referat fra bestyrelsesmøde 29. September 2010 
 
Opfølgning 

Vi afventer svar fra Claus (Emilies far) ang. staldskabe + priser. Sanne følger op. 
Der indhentes tilbud på nyt højtaleranlæg. 
Vores banesynsmidler fra Favrskov kommune skal bruges til indkøb af springmateriel, Lone og 
Hanne kigger på indkøb. 

Rideskolen 

Det går rigtig fint. Der holdes teoridag for eleverne på fredag, da der er meget teori eleverne har 
brug for at lære. Der kigges stadig efter en rideskolehest mere. 

Stalden 

Stalden er fyldt og der er venteliste til bokse. 

Økonomi 

Alt Ok. Alle vores sponsorer har gentegnet sponsorater for det kommende år. Bogholderiet 
opfordrer til at rideskoleeleverne også betaler via PBS betalingsservice, så alle bedes tilmelde deres 
indbetalinger til PBS betalingsservice. Arbejdsgangen er lettere og sparer tid i bogholderiet . 

Stævneudvalg 

Det gik rigtig godt, der var travlhed i cafeteriet og der var en god stemning. Det blev foreslået, at der 
laves sundere mad. Det kigger vi på til næste gang. 
Vi vil stadig gerne holde distriktsstævner i fremtiden, vi arbejder på at vi kan holde 
distriktsstævnerne til næste år. 

Spring 

Fremover er der springning om onsdagen. Den nuværende ordning med 2 undervisere er ikke 
optimal, derfor har vi vedtaget, at der fremover kun skal være én underviser som skal favne alle. 
Stillingen opslås på nettet, hvorefter den kan søges af alle. 

Kurser 

Vi vil gerne have kurser på HIRI, vi kigger efter mulige emner. 

Eventuelt ‐ kommende og igangværende projekter. 

Udendørs springbane 
Lukning af laden inden vinter. Der skal opsættes en eller anden form for port mellem foderhus og 
container.  Sanne forsøger at samle en arbejdsgruppe. 

Staldmøde mandag den 4. oktober kl. 19.00 


